
Referat fra SMU-møte 

Tidspunkt: tirsdag 3. oktober kl. 16.30-17.30 
Sted: Solvang skole 
Faste deltakere som kalles inn:  
FAU/foreldre: Alf Aronsen (leder), Ingeborg Grindheim (nestleder) og Mustafa Gurlek  
Politisk repr.:    Kathrine Schanke Eriksen (meldt forfall) 
Repr. pedagogisk pers.:   Bente Risanger (meldt forfall) 
Repr. pedagogisk pers.:   Gjertrud Kjellesvik 
Repr. andre ansatte:    Randi Flatebø 
Elevrådsrepresentanter: Diya Puri, Alexander Tollefsen, Jone Haraldseid 
Rektor og sekretær:   Karl H. Bauge 
 
Saker: 
 

Sak 1-2023/24 Sammensetning og retningslinjer for skolemiljøutvalget 

 • Viser til vedlagt informasjon som gjelder skolemiljøutvalget 

• Rektor informerer kort om SMU. Viktig at elevene representerer de andre 
elevene på skolen.  

Sak 2-2023/24 Konstituering 

 • Leder av FAU, Alf Aronsen, blir leder for SMU/SU.  

• Nestleder FAU, Ingeborg Grindheim, blir nestleder SMU/SU 

• Rektor, Karl H. Bauge, er sekretær 

Sak 3-2023/24 Saker fra elevrådet 

 • Innsamlingsaksjon. Barnekreftforeningen får de innsamlede pengene. Kick-off 
tirsdag 3. oktober. Aksjonsperioden starter nå og varer to uker etter 
høstferien. Gode forslag for hvordan en kan skaffe penger til en god sak. 

• Elevene sier at det ser ut til at elevene på skolen trives godt. Ballbingene er 
populære. Trivselsledere er et godt opplegg hvor en får flere av elevene med i 
aktiviteter. Ninja-line blir mye brukt.  

• Uteområdene: Alle ønsker flere lekeapparater, særlig føyser og zipline. 
Diskusjon i SU om skolen kan komme med innspill på midler til lekeapparater? 
Finnes det støtteordninger som kan brukes? Solvang skole sin skolegård er 
også et nærmiljøområde som kan bidra positivt til miljøet.  

• Biblioteket: dette er bra tiltak; for å lese bøker, legge puslespill mm. 

• Samtale rundt emnet elever som kommer fra Breidablik. Innspill fra Mustafa: 
integrering kan være vanskelig pga. språkutfordringer; selv om elevene har 
vært på Breidablik, er det ikke sikkert at de kan språket godt nok/riktig. Spm. 
om elevene kan være to dager B.blik/tre dager Solvang. Kan elevene som skal 
få en ny klassekamerat besøke B.blik? B.blik jobbe for at elevene kommer seg 
inn i organisasjoner/idrettslag allerede før de begynner på nærskolen. FAU 
ønsker at det tidlig kommer informasjon ut til klassen om nye 
minoritetsforeldre. Kan FAU/klassekontakter ta initiativ til møter som 
involverer de voksne? Spørsmål om rutinene for overgang fra B.blik til 
nærskolen er optimal. Ønskelig at Breidablik inviteres til SU-møte for å 
informere om deres arbeid. 

Sak 4-2023/24 Saker fra skolen 

 • Ingen §9A-saker for tiden. Viktig at vi fortsatt har lav terskel for å melde saker. 
Anders har vært på Olweuskurs sammen med alle de andre skolene i byen. 

• Klassemiljøundersøkelser og elevsamtaler gjennomføres i disse dager. 

• Lærerne har diskutert formen på opplegget rundt skole-hjemsamtalene og 
ønsker å ha en bedre standard for hvordan disse gjennomføres på en god 
måte. 



• Utvidet åpningstid i biblioteket. Godt besøkt, særlig om morgenene, men få 
eller ingen noen av ettermiddagene. Rolig og god stemning. Mye slitasje på 
inventar og få sitteplasser. Store planer, men fortsatt lite som har skjedd. 

• Vennskapsuke. Kjekt å finne på kjekke ting. Fadderne gjorde kjekke ting for 
fadderbarna. Gjennomføres fast i starten av skoleåret.  

• Solvang skole søkte om å få kunst til veggen i gangen, og nå henger 
Salamanderen der. 

Sak 5-2023/24 Eventuelt 

• Overraskelse fra FAU! Elevrådet/biblioteket får tre stk. Ligretto-spill som kan 
brukes i biblioteket.  

 
5. oktober 2023 
 
Karl H. Bauge 
Rektor og referent 
 


